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Datum:  6. dubna 2009  
 
Přítomni:  starostka Eva Rychlíková, místostarostka Šárka Blažíčková 

Sbormistři:  Roman Novák, Klára Strnadová  
Další členové výboru:  Eva Cmundová, Květa Levpuščeková, Silke Klein, Lenka Bartoňová, 

Andreas Weber 
Omluveni:  Karolína Slezáková, Magda Jermanová  
Hosté:  Michal Steininger  
 

Pravidelné body jednání:  
P1   Formality  
P2   Program sboru  
P3   Dům Spolku, viz též 08/4 
P4  Zaměstnanci  
 
Další body jednání  
-  viz zápis  
-  Ostatní, podněty od členů   
 
Příští zasedání výboru:   4. května 2009  
 
Přílohy:  
− prezenční listina dnešního zasedání  
 
Schválila:   
 
                       ………………………………... 

Eva Rychlíková    
 
Sestavil: Andreas, duben 2009 
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K JEDNOTLIVÝM BODŮM 
 
P1   Formality  
• Prezence, minulý zápis schválen beze změn.  
• VH 2009: I v roce 2009 bychom měli uspořádat valnou hromadu. Zatím navrhujeme předběžně 

18., 21. nebo 24. květen. 
 

 Úkol Odpovídá Termín Stav 

P1 rozeslat tabulku pro zjištění vhodného termínu pro valnou 
hromadu  

Klára hned  

 
P2   Umělecký život Spolku 
• Roman: Další plán akcí na rok 2009 je zatím následující:  

15.4.2009 Chrudim: výpomoc na Pavlicu – Missa brevis 
2.5.2009 Hlinsko: výpomoc na Pavlicu – Missa brevis 
červen 09 závěrečná akce v Hlaholu – viz dále  
6.9.2009 Vyšší Brod – Dvořák, Stabat Mater 
6.10.2009 koncert Slaný 
prosinec vánoční koncert Libchava  
prosinec vánoční koncert Hlahol (Rybovka) 
v jednání Olomouc: sbor Žerotín podle všeho nechce platit velké výdaje. Mohli bychom 

provést např. Pavlicu – Missa brevis, nutné náklady pro Žerotín by nebyly 
závratné, asi 20.000 Kč. Hlahol by hradil svou cestu a případné ubytování.  

• Ke koncertu 21.3.09: Požádal jsem sbormistra, aby nám napsal krátké hodnocení koncertu z jeho 
pohledu, zde je:  

 „Společný koncert Pražského Hlaholu a Žerotína z Olomouce proběhl, navzdory krátkým 
společným zkouškám a nedostatku času se sezpívat, v rámci kvalitních možností. Děkuji všem, 
kteří se svou pílí, angažovaností a a hlasem podíleli na provedení Dvořákovy Mše D dur. 
Doufám, že spolupráce s tímto sborem bude pokračovat, a to jak návštěvou, tak i koncertem  
Hlaholu v Olomouci.“  

• Koncert 21.3.09 – finance: zúčastněné sólisty nám doporučili z Olomouce. Zejména tři byli 
dražší, protože měli navíc agenturu. Předem ani nebyly vyřešeny cestovní náklady (drahá 
jízdenka Pendolinem). S Hlaholem to asi byla jejich poslední akce. Příště si musíme na tyto 
náležitosti dát větší pozor.   

• Akce na zakončení sezóny v červnu 2009: Dle sdělení Romana máme dost práce s nastudováním 
Stabat Mater. V květnu a v červnu zřejmě Hlahol nebude mít smysluplný repertoár na 
samostatný koncert. Proto uděláme něco jako „zkoušku otevřených dveří“ - Roman (a všichni 
další, kdo chtějí) pozve/pozvou další zájemce na společnou zkoušku, kde bychom zazpívali 
listovky, něco veselého, po ukončení by pak následovala společná zábava.   

• Je poptávka po provedení velkolepého Verdiho Requiem v Německu. Výbor k tomu uvádí, že je 
to nad současné možnosti sboru. Tato akce by se mohla uskutečnit se zájemci (vybranými 
sbormistrem) v rámci jiného projektu (např. Art-n) 
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• Výbor upozorňuje obecně na to, že bychom se měli vyhýbat situacím jako na podzim před 
rokem, kdy byla akcí přehršel, nutné zkoušky o víkendech apod. Vzhledem k náročnosti 
koncertů v září a říjnu by připadal v úvahu pouze jeden jednodušší koncert v listopadu.  

• Grant od Prahy 1 na uměleckou činnost měl v podmínkách čerpání grantu vytvoření „zvláštního 
přínosu pro Prahu 1“. Uvedli jsme tedy muzeum Hlaholu. Mohli bychom za to napsat pěknou 
brožuru o muzeu či o Hlaholu obecně.  

• Starostka požádala všechny členy výboru, kteří mají klíče od hl. vchodu resp. od kanceláře, aby 
se domluvili na otvírání hl. vchodu pro zkoušky.  

 

 Úkol Odpovídá Termín Stav 

P2  Informace o chystaných koncertech a akcích Roman průběžně běží 

P2.1 Informace o grantech na uměleckou činnost Spolku  Silke průběžně běží 

P2.5 Získat zpět klíče od Adama Šprysla  Michal leden běží 

P2.9 Napsat text brožury o Hlaholu a o muzeu Šárka květen  

 
P3   Dům Spolku 
• Dřevěné obložení Velkého sálu: firma p. Štancla se jaksi odmlčela, třeba najít jeho či jinou 

firmu. Obrátíme se ještě na další firmu.  
• Michal informoval o tom, že v minulém týdnu proběhla revize plynu. Naše instalace prošly „jakž 

takž“. Při pracích se po dlouhém dotazování a telefonování objevil i HUP – hlavní uzávěr plynu 
(v dílně).  

• Jarní úklid bude v létě.  
• Pronájem/rekonstrukce půdy: TEM Invest se ozval na žádost Evy Cmundové, informace však 

byly skoupé a nedostačující. Navíc se objevila záludná žádost: nově chtějí vedle 20letého 
pronájmu zdarma dalších 10 let „nebo finanční náhradu ve výši 1/3 hodnoty díla“ - přitom však 
cenu díla určí oni a nemáme žádnou možnost ji ovlivnit nebo kontrolovat. Něco podobného 
chtěli dokonce pro případ ukončení smlouvy před uplynutím 20 let. Je třeba důrazně dbát toho, 
aby podnikatelské riziko investice nesl TEM Invest a aby neměl možnost toto riziko převést na 
Hlahol.  

• Velký grant: Jak uvedla Silke, navázala kontakt s agenturou GRANTHELP, která pomáhá při 
vyřizování evropských grantů. Fungují tak, že za přípravné práce neúčtují nic, jeijch odměna 
plyne až v případě úspěšnosti. Je třeba ještě zjistit procento vlastního podílu při financování 
(bývá 8 – 40 %). Zatím se počítá s velkým projektem – rekonstrukce fasády + velkého sálu, 
dohromady 7 mil. Kč. Termín projednání žádosti pro druhé pololetí 2009 u Granthelpu je 1. 7. 
K tomu potřebujeme aspoň základní nabídku na práce (hrubý rozpočet). To je pak nutné 
k vydání slavného „závazného posouzení“ od magistrátu.  

• Hovořilo se mj. o firmě VAS, v.o.s., byla se již podívat na prostory, další firmy kontaktuje 
Michal prostřednictvím Centry 

• Volné byty v našich budovách:  
- byt po pí Fialové – její synovec již zájem o byt nemá, nemá peníze a není ochoten uhradit 
Hlaholu určitý „dar“. Další jednání bude o tom, co s vybavením bytu a odklizením osobních věcí 
pí Fialové. Veškeré úpravy provedla pouze s tichým souhlasem pronajímatele – Hlaholu, není 
žádná dohoda o tom, že by měla výslovný souhlas nebo že by jí příslušela za to nějaká náhrada.  
- byt po pí Janďourkové: dcera/vnučka???? zatím nedodala potvrzení svého bratra, že on se vzdá 
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práva nájmu. (Pro vysvětlení: bylo by možné, aby nájemní smlouva byla napsána na dva lidi – 
avšak pouze manželé, jinak může být pouze na jednoho). Navíc by chtěla raději bydlet v bytě 
po paní Fialové... 
- byt 1/1: Je potřeba celková rekonstrukce. Eva Cmundová zná možného zájemce, další 
informace příště.  

•  

 Úkol Odpovídá Termín Stav 

P3.5 Prázdné sklepní prostory – hledat možnosti využití všichni průběžně  

 - dát nabídku o dlouhodobém pronájmu na web Šárka říjen ? 

P3.7 Kontrola nájemní smlouvy – byt p. Sanderse Andreas, 
Michal 

podzim  

P3.8 Pokus o soupis klíčů v domech a sálech Andreas XII/08  

P3.12 Praktikáble všichni průběžně  

P3.13 Nabídka na rekonstrukci dřevěného obložení ve Velkém 
sále 

Michal, 
Eva, Silke 

duben  

P3.18 Rekonstrukce a pronájem půdy – fa. TEM Invest – další 
informace 

Eva Cm. květen  

P3.19 Oprava kotlů Michal ihned  

P3.20 Oprava elektrických rozvodů pro archív Michal ihned  

P3.21 Velký grant – zjistit nabídky (hrubá nabídka) na sál, 
fasádu 

Silke, 
Michal 

květen  

 
P4   Zaměstnanci  

 Úkol Odpovídá Termín Stav 

P4.2 Vyřešit postavení Martina Rudovského – archív, 
výpůjčky  

výbor únor  běží 

• Archív: vede Martin Rudovský, který si na toto dokonce sehnal grant. Martin půjčuje i noty, je 
třeba upravit jeho smlouvu, měla by tam být hmotná odpovědnost. Musíme ještě vyřešit, jak by 
měly vypadat smlouvy o vypůjčkách not.  
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08/1 – Projekt Schubert 

 Úkol Odpovídá Termín Stav 

08/1.4 Faktura Goebelovi – doplatek 633 EUR – vymáhat Silke říjen běží 

 
08/5 – Propagace Hlaholu (web apod.) 
• Pro případ, že by Šárka byla delší dobu neschopná editace webu, uloží do trezoru informace 

s přístupovými údaji na Hlaholský web.  

 Úkol Odpovídá Termín Stav 

08/5.6 Přístupové údaje pro hlaholský internet uložit do trezoru Šárka květen  

 
OSTATNÍ, PODNĚTY OD ČLENŮ 
• Ozval se jistý p. Hlaváček, chce zjistit podrobnosti o sbormistru Frant. Kavanovi. Zajistí Martin.   

 Úkol Odpovídá Termín Stav 

O.6 Správa půjčovaných not  Květa průběžně  

O.9 Soška bývalého sbormistra – informace Eva únor  

O.10 Informace o sbormistru Kavanovi Martin květen  

 
 

– – – – – – KONEC HLÁŠENÍ – – – – – – – 


